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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:445 Samråd med Arlandarådet

I en intervju i Dagens industri den 21 oktober 2019 om flygets framtid och 
utbyggnationen av Arlanda säger infrastrukturministern följande:

”När det gäller Bromma så löper avtalet ut 2038 och det finns ett växande stöd 
inom politiken och näringslivet för att flygplatsen då ska avvecklas och ge plats 
för nya bostäder.”

Ministern berättar vidare i artikeln att regeringen är redo att diskutera en förtida 
avveckling av flyget på Bromma under förutsättning att det byggs en bana på 
Arlanda.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Har Arlandarådet samrått om en tidigare nedläggning av Bromma flygplats 
under 2019?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-20
Besvaras senast
2019-11-27 kl. 12.00


